
 
 
 

Kommunfullmäktige i Askersund 
Interpellation till Caroline Dieker, kommunstyrelsens ordförande (M) 

 
Finansieringsfrågan till Sydnärkes Utbildningsförbund 
 
Bakgrund 
 
Då utbildningsförbundet under de senaste åren fått hanterat en ekonomi med stora 
underskott i resultaten måste finansiering lösas på ett för alla parter ett betryggande sätt. 
Detta för utbildningens kvalitet men också för medlemskommunernas egna planering i 
budgetarbetet. 
 
En utredning som gjordes av PWC för ett år sen visade på att Sydnärkes utbildningsförbund 
bedriver en utmärkt verksamhet och är fokuserade på att ge elever en fullgod utbildning. 
 
PWC påpekade också att kostnaderna ligger på en högre nivå på grund av elever med 
ofullständiga betyg. Detta innebär i praktiken att grundskolan fortsätter på gymnasiet för 
många elever innan de kommit ikapp till gymnasienivå. 
 
Migrationsverkets uteblivna bidrag är också en orsak till stora underskott för 
utbildningsförbundet. 
 
Finansieringen är alltså oerhört viktig inför framtiden. 
 
Med hänvisning till ovanstående önskas svar på följande frågor 

 
 
Hur långt har man kommit med ett förslag till lösning: 

- på kort sikt med årets stora befarade underskott? 
- på lång sikt med ny finansieringsmodell? 

 
 

 

Ronny Larsson 

Socialdemokraterna Askersund 

2023-10-10 

 


